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Warszawa, 15.05.2023 
 
 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Stowarzyszenia Rynków Finansowych ACI Polska za rok 2022 
 
 

Komisja w składzie Marta Kępa, Maciej Kuczek i Robert Kułak dokonała oceny działalności Zarządu 
Stowarzyszenia ACI Polska. Analiza została przeprowadzona na podstawie sprawozdania, protokołów z 
posiedzeń i dokumentów finansowych. Ponadto członkowie Komisji Rewizyjnej uczestniczyli w niektórych 
posiedzeniach Zarządu, gdzie mieli okazję zapoznać się z pracą Zarządu.  
 
Zarząd działał w zgodzie z wytyczonymi w Statucie Stowarzyszenia celami. Statutowe obowiązki wypełniał z 
odpowiednim zaangażowaniem. Prace na posiedzeniach, a także aktywność członków Zarządu w ocenie 
Komisji przebiegały w sposób sprawny i profesjonalny. Komisja oceniła pozytywnie działalność statutową 
Zarządu oraz jej członków.  
 
Zakres podjętych działań przedstawiony został w Sprawozdaniu z działalności Zarządu i zaprezentowany 
oddzielnie w Sprawozdaniu przez Zarząd. Główne obszary aktywności Zarządu 2022r  to:  
 

• Przygotowanie uroczystych obchodów XXX lecia Stowarzyszenia oraz spotkań integracyjnych.  

• Organizacja szkoleń i spotkań tematycznych dla członków Stowarzyszenia i osób z zewnątrz, z zakresu 
aktualnych tematów powiązanych z rynkami finansowymi; patronat i współpraca z organizacjami 
szkoleniowymi (WIB, CEETA). 

• Uczestnictwo w pracach Komitetu Nadzorczego GPW Benchmark – Stowarzyszenie posiada status 
Obserwatora. 

• Aktywne i efektywne zarządzanie finansami.  
 
Mając na uwadze sprawdzone z okresu pandemii rozwiązania dotyczące zdalnej komunikacji niektóre eventy 
lub spotkania odbywały się w formule zdalnej.  
 
Przygotowany przez Zarząd program promocji Stowarzyszenia polegający na odpłatnym tworzeniu publikacji 
póki co nie mógł zostać zweryfikowany w praktyce ponieważ nie było propozycji artykułów.   Jednak w ocenie 
Komisji Regulamin Wynagradzania Członków w Związku z publikacja treści w prawidłowy sposób wyznacza 
ramy działania autorów i promocji Stowarzyszenia oraz może dodatkowo motywować członków do publicznej 
debaty na istotne dla środowiska tematy. Dlatego rekomendujemy Walnemu Zgromadzeniu głosowanie za 
przedłużeniem projektu bezterminowo z zastrzeżeniem zobowiązania Zarządu do corocznego przeglądu 
Regulaminu pod kątem ewentualnych aktualizacji (akceptowanych przez Walne Zgromadzenie).  
 
Komisja odnotowuje fakt, że do naszego Stowarzyszenia zaczęły napływać wnioski o ujawnienie informacji o 
stawce Wibor. Zarząd Stowarzyszenie kierował  wnioskodawców do właściwego podmiotu administratora 
GPW   Benchmark. Pełnomocnikiem Stowarzyszenia w wyżej wymienionych  wnioskach jest Kancelaria ITMA 
Bartczak Dulska Trzos-Rastawiecki  sp.k. 
 
Komisja nie ma zastrzeżeń do finansowej strony działalności Zarządu. Operacyjne procedury gospodarowania 
środkami były prawidłowe. Zarząd rozsądnie przeznaczał fundusze na realizację celów statutowych, a także 
dokładał należytej staranności w egzekwowaniu należności. Nadwyżki finansowe zainwestowane w 
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poprzednich latach w obligacje przynoszą coraz większy dochód dzięki czemu najbliższa finansowa przyszłość 
Stowarzyszenia jest zabezpieczona. Ewolucja bilansu jest zgodna z oczekiwaniami, ale w strukturze 
przychodów Stowarzyszenia coraz większe znaczenie mają odsetki od obligacji. Pewne obawy Komisji budzi 
fakt, że brak istotnych zmian w źródłach przychodów naszej organizacji w przypadku spadku stóp może 
prowadzić do utrwaleniem negatywnych wyników finansowych w kolejnych latach. Główne pozycje 
przychodów stanowiły zyski z działalności finansowej, szkoleniowej, składki członkowskie oraz współpraca ze 
sponsorami. A do głównych kosztów należały usługi obce w szczególności związane z organizacją obchodów 
XXX lecia Stowarzyszenia.  
  
Sposób wydatkowania środków, cele oraz wysokość wydatków były omawiane na posiedzeniach Zarządu. 
Zgodnie ze Statutem istotne wydatki zatwierdzano Uchwałami.  
 
Członkowie Komisji Rewizyjnej byli zapraszani na posiedzenia Zarządu, a także mieli możliwość zapoznania się z 
protokołami z posiedzeń Zarządu oraz podejmowanymi uchwałami. Komisja pragnie podkreślić, że członkowie 
Zarządu byli otwarci na uwagi lub propozycje innych członków Stowarzyszenia. 
 
Wobec pozytywnie ocenionej działalności statutowej Zarządu i poprawnego prowadzenia działalności 
finansowej, Komisja Rewizyjna zwraca się do uczestników Walnego Zgromadzenia o udzielenie absolutorium 
Zarządowi ACI Polska. 

 
  
Marta Kępa  -  Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 
 
Maciej Kuczek  -  Członek Komisji Rewizyjnej 
 
Robert Kułak  - Członek Komisji Rewizyjnej 


